
 

 

 

 

 

 

 

 

Aan de raad van de gemeente 

LEIDSCHENDAM-VOORBURG 

 

 

Datum  30 november 2010 

Onderwerp  Raadsbrief: Beantwoording van de vragen inzake raadsvoorstel verdeling en toekenning van het 

budget onderwijsachterstandenbeleid 2011 

Categorie  B 

   

DIS Nummer  521089 / 523583 

Portefeuillehouder  De heer Schellings  

Behandeld door  De heer van der Weele  

Samenvatting  In deze raadsbrief staat in grote lijnen de beantwoording van de vragen die tijdens de behandeling 

van het raadsvoorstel zijn gesteld (commissie MA 22 november 2010). Op uw verzoek is ook het 

raadsvoorstel aangepast. Hierin staan inmiddels de juiste getallen en bedragen. Alle aanpassingen 

zijn vet weergegeven. 

 

 
 

Vraag: Is de ouderbijdrage van € 105,- voor hoge(re) inkomens reëel? Is die verplicht? 

Antwoord: De wet Oke verplicht de gemeente om voor ouders van doelgroepkinderen financiële 

drempels laag te houden. Dat betekent dat de gemeente zich moet houden aan wat wettelijk is 

vastgelegd. Dat betekent dat de ouderbijdrage in peuterspeelzalen met voorschoolse educatie 

overeenkomt met of lager is dan de bijdrage op basis van de wet Kinderopvang die ouders kwijt 

zouden zijn als zij hun kind in een kinderdagverblijf zouden hebben ondergebracht.  

Het bedrag van € 105,- is gebaseerd op een VNG-advies. 

Ouders met een hoog inkomen betalen alleen € 105,- als zij laag zijn opgeleid (het landelijke 

criterium voor doelgroepkinderen). 

 

Vraag: Is er een subsidieplafond? 

Antwoord: Het totale subsidiebedrag moet binnen het beschikbare budget (rijks- en gemeentelijk 

budget) beschikbaar gesteld worden. Dit budget wijzigt vrijwel jaarlijks als gevolg van indexering of 

maatregelen vanuit het Rijk.  

 

Vraag: Wat is de verhouding tussen doelgroep- en niet-doelgroepkinderen? 

Antwoord: Dat wisselt per peuterspeelzaal. Met name de peuterspeelzalen in en rond De 

Prinsenhof worden bezocht door vrijwel uitsluitend doelgroepkinderen. De overige zalen hebben 

een meer gemengd publiek. Dit wordt ook nagestreefd om integratie te bevorderen. 
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Vraag: Wat zijn de gevolgen van overheveling van de stelpost voor de kwaliteit van de 

peuterspeelzalen? 

Antwoord: We verwachten geen gevolgen voor de kwaliteit. Aan de belangrijkste eisen, zoals 

opleiding pedagogisch medewerkers, groepgrootte, verhouding leidster-kind, wordt al voldaan. Dit 

blijkt uit GGD-inspecties in 2009. Aan een aantal nieuwe eisen (vanaf 1-8-2010, bijvoorbeeld 

protocol kindermishandeling, vrijwilligersbeleid, reglement oudercommissie en klachtenregeling) 

wordt momenteel gewerkt. In 2011 worden alle peuterspeelzalen weer door de GGD 

geïnspecteerd. Dan weten we zeker hoe de peuterspeelzalen ervoor staan.  

 

 

burgemeester en wethouders van Leidschendam-Voorburg, 

 

 

 

G. Brinkman, MBA drs. J.W. van der Sluijs 

secretaris burgemeester 

 


